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 Jacek Jaśkowiak 
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I N T E R P E L AC J A  

 

 

w sprawie zwiększenia częstotliwości kurowania autobusów linii nr 174. 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 W związku z prowadzonymi pracami remontowymi na trasie tzw. Pestki, a tym samym 

wyłączeniem z ruchu kilku linii tramwajowych na Piątkowie zwracam się z prośbą o 

zwiększenie częstotliwości kursowania autobusów na linii nr 174. O zwiększenie 

częstotliwości kursów apelują mieszkańcy korzystający z komunikacji autobusowej w 

zastępstwie zawieszonych linii tramwajowych. Zwiększenie częstotliwości kursowania linii 

174 lub wprowadzenie alternatywnych linii zastępczych na fragmentach tej trasy pozwoli na 

podniesienie komfortu podróży podczas trwającego remontu.  

 Jednocześnie proszę o informację, dlaczego na trasie pestki we fragmentach nie 

zdecydowano się na funkcjonowanie komunikacji zastępczej tramwajowej tzw. wahadła? 

 

 

 

 Z poważaniem 
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